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Protokół Nr XIII 

z sesji Rady Miejskiej w Nowej Dębie w dniu 27 lutego 2025 r. 

 

XIII sesja Rady Miejskiej odbyła się w  Samorządowym Ośrodku Kultury w Nowej Dębie i trwała  od godz. 

1630 do godziny 1715. 

W sesji uczestniczyło 11 radnych, zgodnie z  listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu: 

1. Tomasz Dziemianko 

2. Barbara Jaskot 

3. Wojciech Kasica 

4. Hubert Kopeć 

5. Beata Kosior 

6. Dariusz Róg 

7. Joanna Serafin 

8. Łukasz Serafin 

9. Stanisław Skimina 

10. Damian Wolan 

11. Stanisława Żarkowska 
 

Radni nieobecni: Anita Nowotko – Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan.  

Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 do 

protokołu.    
 

Ad. 1. Otwarcia sesji dokonała Beata Kosior Przewodnicząca Rady Miejskiej, która powitała radnych oraz 

osoby uczestniczące w sesji. Następnie stwierdziła wymaganą liczbę radnych – 11 do podejmowania 

prawomocnych uchwał. Przewodnicząca poinformowała również, że zgodnie z obowiązującymi  przepisami 

sesja jest nagrywana za pomocą urządzeń rejestrujących dźwięk i obraz, a jej przebieg transmitowany jest 

na żywo w internecie. 
   
Ad. 2. Przewodnicząca przedstawiła proponowany porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu  z XII sesji Rady Miejskiej. 

4. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Miasta  i Gminy Nowa Dęba na 2025 rok, 

b) w sprawie zaciągnięcia  w 2025 roku kredytu długoterminowego, 

c) w sprawie przyjęcia Programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025, 

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego, 

e) w sprawie ustalenia trybu udzielania  i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

podmiotów oświatowych, prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne, inne niż jednostki 

samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania  

i wykorzystania, 

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pod 

wezwaniem Świętego Stanisława Biskupa i Męczennika w Chmielowie na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane w ramach rządowego programu odbudowy zabytków, 

g) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę, 

h) w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej Gminy - Osiedla Buda Stalowska, 

i) w sprawie utworzenia jednostki pomocniczej gminy sołectwa Buda Stalowska, 

j) w sprawie nadania statutu sołectwu Buda Stalowska, 

k) w sprawie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. 

5. Zapytania i wnioski mieszkańców. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
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9. Zamknięcie obrad. 
 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem, czy są uwagi lub wnioski do przedstawionego porządku obrad. 

Na wstępie przewodnicząca złożyła wniosek formalny dotyczący zdjęcia z porządku obrad uchwały  

w sprawie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym. W uzasadnieniu wniosku poinformowała, iż 

zgodnie z zapisem w Statucie Gminy sprawy osobowe powinno być rozpatrywane w obecności 

zainteresowanego, zaś radny nie może wziąć udziału w obradach sesji ze względu na usprawiedliwioną 

nieobecność. 

Elżbieta Gil – sekretarz gminy w imieniu Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Dęba złożyła wniosek  

o wprowadzenie  do porządku obrad trzech uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej dla Parafii Rzymskokatolickiej pod 

wezwaniem Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.  

W uzasadnieniu poinformowała, iż wprowadzenie projektu uchwały jest wynikiem postępowania 

ofertowego zgodnie, z którym należało dostosować wysokość dotacji i jej wypłat do  zmiany warunków 

umowy. 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2025 (Chmielów), 

3) zmieniająca uchwałę w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2025 (Tarnowska Wola). 

W uzasadnieniu poinformowała, że w/w uchwały dotyczą prac powadzonych przez parafie w Chmielowie 

oraz Tarnowskiej Woli. Oferta, która została złożona przez wykonawcę w przypadku jednej i drugiej parafii 

będzie realizowana w ciągu 13 miesięcy. W związku z tym musi być upoważnienie do zaciągnięcia 

zobowiązania, zaś wypłata dotacji dostosowana do transz tj. I transza w roku 2025, II transza w roku 2026. 
 

Radny Tomasz Dziemianko zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącej Rady Miejskiej, dlaczego wnosi 

o zdjęcie z porządku obrad uchwały w sprawie zgodny na  rozwiązanie stosunku pracy z rannym, który 

przebywa na zwolnieniu lekarskim nie będzie mógł uczestniczyć w sesji ? Co z terminem 30 dni, które ma 

rada do ustosunkowania się do wniosku? Czy ściągnięcie uchwały z porządku obrad  nie będzie cichym 

przyzwoleniem i zgodą na rozwiązanie stosunku pracy z radnym?  Mając na uwadze 30 dniowy termin 

zwrócił się z zapytaniem czy nie będzie potrzeby zwoływania sesji nadzwyczajnej celem rozpatrzenia 

wniosku.   

Przewodnicząca rady Beata Kosior poinformowała, iż zostanie wystosowane pismo do pracodawcy radnego 

wyjaśniające ściągnięcie uchwały z obrad sesji wraz z prośbą o dodatkowe wyjaśnienia do wniosku.  
 

Radny Łukasz Serafin nawiązując do wypowiedzi radnego Tomasza Dziemianko zwrócił się  

z prośbą o nieściąganie z porządku obrad uchwały.   
 

Radny Huber Kopeć odniósł się do posiedzenia komisji, na którym pomimo nieobecności radnego komisja 

rozpatrywała wniosek. Uchwała została przyjęta 2 głosami za, przy 1 przeciw. Opinia komisji jest wiążąca. 

Zwrócił się z zapytaniem czy można przesuwać w czasie podjęcie uchwały, której rozstrzygnięcie odbyło 

się na komisji? 
 

Głosowanie wniosku w sprawie zdjęcia z porządku obrad punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody  na rozwiązanie stosunku pracy z radnym 

Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (6): Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława 

Żarkowska 

PRZECIW (3):Tomasz Dziemianko, Wojciech Kasica, Łukasz Serafin 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1):Hubert Kopeć 

NIEOBECNI (5): Barbara Jaskot, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, 

Tomasz Wolan 
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Głosowanie wniosku w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektów uchwał: 

1) w sprawie zmiany uchwały przyznającej dotację celową dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem 

Najświętszego Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

2) zmieniającej uchwały w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2025 (Chmielów), 

3) zmieniającej uchwały w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania 

wykraczającego poza rok budżetowy 2025 (Tarnowska Wola). 

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Tomasz Dziemianko, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, 

Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Wojciech Kasica 

NIEOBECNI (5): Barbara Jaskot, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, 

Tomasz Wolan 
 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad po wprowadzonych zmianach. 

Wyniki głosowania: ZA: 6, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: ZA (6): Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, 

Stanisława Żarkowska 

PRZECIW (4): Tomasz Dziemianko, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Łukasz Serafin 

NIEOBECNI (5): Barbara Jaskot, Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, 

Tomasz Wolan 

O godzinie 1640 przybyła radna Barbara Jaskot. 
 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Beata Kosior zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy są  uwagi  do protokołu z XII sesji 

Rady Miejskiej w dniu 4 lutego 2025 r., uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XII sesji Rady Miejskiej 

Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (4): Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 
 

4. Podjęcie uchwał: 

 a) Magdalena Skura – skarbnik gminy, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2025 rok. Poinformowała, iż w przedłożonym projekcie po stronie 

dochodowej wprowadzono: otrzymane środki z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na zadanie pn. Budowa 

drogi publicznej gminnej, otrzymaną darowiznę na rzecz SP w Tarnowskiej Woli z przeznaczeniem na zakup 

kserokopiarki dla szkoły, dochody z tytułu wpłat mieszkańców za korpus wsparcia seniorów, wpływy  

z rozliczeń klubów sportowych z roku ubiegłego, zmniejszone środki z Rządowego Funduszu Odnowy 

Zabytków. Po przeprowadzonym przetargu na wykonanie prac konserwatorskich Kościoła w Chmielowie 

oraz w Tarnowskiej Woli – zmniejszenie kwoty dofinansowania wraz z wkładem własnym. Po stronie 

wydatkowej zwiększono środki na: dotację dla Spółek Wodnych na coroczne prace konserwatorskie, 

przebudowę dróg gminnych w mieście i gminie Nowa Dęba, w tym ul. Strefowa - Boczna w Chmielowie 

(zwiększenie kwoty o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg), zakup i montaż pieca c.o.  

w Przedszkolu Nr 5, utworzenie integracyjnej otwartej przestrzeni publicznej poprzez budowę wodnego 

placu zabaw wraz z niecką rekreacyjną i zagospodarowaniem terenu. W związku z dyskusją podczas 

posiedzenia Komisji Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji, ochrony środowiska i rolnictwa zadanie to 

będzie etapowane. Środki zostaną zabezpieczone z zadań: modernizacja boiska ORLIK w Nowej Dębie 

(wolne środki po przeprowadzonym przetargu),  przebudowa dróg gminnych w mieście i gminie Nowa Dęba 

- ul. Strefowa - Boczna Chmielów (wkład własny). 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono.  

 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XIII/128/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie zmian  

w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2025 rok  

Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (4): Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 
 

 b) Magdalena Skura, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia  w 2025 roku 

kredytu długoterminowego. Poinformowała, że 4 lutego 2025 r. uchwałą zmieniającą uchwałę budżetową 

zmniejszono źródło finansowania deficytu budżetu ustalonego wcześniej jako przychody z tytułu kredytów 

i pożyczek o kwotę 250 236,49 zł. Po wprowadzeniu zmian planowany kredyt  w uchwale z 30 grudnia 2024 

r. jest wyższy od limitu zobowiązań przewidzianych na finansowanie planowanego deficytu,  co pozostaje 

w sprzeczności z art. 89 ust. 1 pkt 2 w związku z artykułem  112  ust. 1 pkt 3 i 6 ustawy o finansach 

publicznych, dlatego należało usunąć nieprawidłowości.  

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. 

Przewodniczący komisji radny Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono.  
 

Glosowanie: UCHWAŁA NR XIII/129/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie 

zaciągnięcia w 2025 roku kredytu długoterminowego 

Wyniki głosowania: ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (9): Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław 

Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2): Tomasz Dziemianko, Wojciech Kasica 

NIEOBECNI (4): Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 
 

 c) Maria Kosiorowska – kierownik MGOPS przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia Programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025. Poinformowała, że powyższy 

program ma na celu zapewnienie seniorom wsparcia w zakresie świadczenia usług wynikających 

z rozeznanych potrzeb na terenie gminy, wpisujących się we wskazane w programie obszary oraz poprawę 

poczucia bezpieczeństwa i możliwości samodzielnego funkcjonowania w miejscu zamieszkania osób 

starszych poprzez dostęp do tak zwanej opieki na odległość. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Sportu, Zdrowia, 

Spraw Statutowych i Społecznych o opinię. Zastępca przewodniczącego komisji Stanisława Żarkowska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym 

projektem uchwały nie zgłoszono.  
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XIII/130/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie przyjęcia 

Programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 
Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (4): Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 
 

 d) Elżbieta Gil – sekretarz gminy przedstawiła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy najmu lokalu użytkowego. Poinformowała, iż projekt dotyczy lokalu użytkowego w budynku nr 5 



Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

przy ulicy Rzeszowskiej, na potrzeby kontynuacji prowadzonej działalności gospodarczej  tj. sklepu 

wielobranżowego. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Komisję Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący  komisji Damian 

Wolan poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono.  
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XIII/131/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu lokalu użytkowego 
Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (4): Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 
 

 e) Grzegorz Ordon – Dyrektor BOJS przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania  

i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych prowadzonych przez osoby 

prawne i fizyczne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. Poinformował, iż projekt dotyczy zmiany w finansowaniu 

zadań oświatowych dotyczących w szczególności zmian w finansowaniu uczniów z autyzmem,  w tym  

z zespołem Aspergera i z  niepełnosprawnościami sprzężonymi. Finansowanie tych uczniów w oddziałach 

ogólnodostępnych uzależnione jest od sumy liczby godzin wsparcia w wymiarze tygodniowym, 

realizowanego dla ucznia na podstawie posiadanego przez niego orzeczenia o potrzebie kształcenia 

specjalnego oraz indywidualnego programu edukacyjno-terapeutycznego, zgodnie z rozporządzeniem  

w sprawie sposobu podziału łącznej kwoty potrzeb oświatowych między jednostki samorządu terytorialnego 

w 2025 roku. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. 

Przewodniczący komisji Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Następnie zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Oświaty i Kultury o opinię. Przewodniczący komisji 

Stanisław Skimina poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku 

z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono.  
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XIII/132/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie ustalenia 

trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych podmiotów oświatowych 

prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne inne niż jednostka samorządu terytorialnego oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 
Wyniki głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (10): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, Joanna Serafin, 

Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

BRAK GŁOSU (1): Wojciech Kasica 

NIEOBECNI (4): Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 

 f) Magdalena Stróż – kierownik Referatu GPN przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. 

Stanisława Biskupa i Męczennika w Chmielowie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Poinformowała, że w wyniku 

przeprowadzonego zapytania ofertowego wykonawca zaoferował wykonanie zamówienia na kwotę 199 000 

zł brutto. W związku z tym, iż zmieniła się kwota przeznaczona na realizację zadania pod nazwą Prace 

konserwatorskie Kościoła parafii pod wezwaniem Świętego Stanisława Biskupa i Męczennika  

w Chmielowie należało zmienić kwotę przyznanej dotacji. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Komisję Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący  komisji Damian 



Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Wolan poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono.  
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XIII/133/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE zmieniająca uchwałę 

w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Stanisława Biskupa  

i Męczennika w Chmielowie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w ramach 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków 
Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (4): Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 
 

 g) Magdalena Stróż przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

oddanie nieruchomości w dzierżawę. Poinformowała, iż został złożony wniosek o wydzierżawienie części 

nieruchomości nr 148/3 w obrębie Dęba, w celu lokalizacji stacji bazowej telefonii komórkowej. Wobec 

sprzeciwu mieszkańców osiedla Dęba oraz po rozmowach prowadzonych z firmą gmina zaproponowała 

zamianę lokalizacji stacji bazowej na działkę gminną numer ewidencyjny 148/3. Firma zaakceptowała 

przedstawioną propozycję, zaś zebranie ogólne mieszkańców Osiedla Dęba w dniu 13 czerwca 2024 

wyraziło zgodę na oddanie wyżej wymienionej nieruchomości  w dzierżawę pod lokalizację wieży telefonii 

komórkowej. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Komisję Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący komisji Damian 

Wolan poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono.  
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XIII/134/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie wyrażenia 

zgody na oddanie nieruchomości w dzierżawę 
Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (4): Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 
 

 h) Elżbieta Gil – sekretarz gminy przedstawiła uchwałę w sprawie zniesienia jednostki pomocniczej gminy 

Osiedla Buda Stalowska. Poinformowała, iż zgodnie z rozporządzeniem Ministra Spraw Wewnętrznych  

i Administracji z dnia 19 grudnia 2024 roku w sprawie ustalenia zmiany i zniesienia urzędowych nazw  

i rodzajów niektórych miejscowości oraz obiektów fizjograficznych dokonana została zmiana rodzaju 

miejscowości Buda Stalowska z części wsi Alfredówka na wieś Buda Stalowska. Wobec powyższego 

zasadne stało się zniesienie dotychczas funkcjonującej jednostki pomocniczej gminy, tj. osiedla Buda 

Stalowska. Zgodnie ze statutem gminy zniesienie jednostki pomocniczej winno być poprzedzone 

konsultacjami społecznymi z mieszkańcami. Burmistrz podjął decyzję w przedmiocie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych, a mieszkańcy podczas zebrania spotkania konsultacyjnego 19 lutego 2025 r. 

wyrazili pozytywną opinię w powyższej sprawie. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Sportu, Zdrowia, 

Spraw Statutowych i Społecznych o opinię. Zastępca przewodniczącego komisji Stanisława Żarkowska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym 

projektem uchwały nie zgłoszono.  
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XIII/135/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie zniesienia 

jednostki pomocniczej Osiedla Buda Stalowska 
Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 
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ZA (11): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (4): Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 
 

 i) ) Elżbieta Gil przedstawiła uchwałę w sprawie utworzenia jednostki pomocniczej gminy Sołectwa Buda 

Stalowska. Poinformowała, iż zgodnie z rozporządzeniem Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji  

z 19 grudnia dokonana została zmiana rodzaju miejscowości Buda Stalostwa z części wsi Alfredówka na 

wieś Buda Stalowska. Wobec powyższego zasadne stało się utworzenie jednostki pomocniczej gminy 

Sołectwa Buda Stalowska. Zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym gmina może tworzyć jednostki 

pomocnicze, sołectwa, osiedla, dzielnice. Utworzenie jednostki dokonuje rada gminy w drodze uchwały po 

przeprowadzeniu konsultacji.  Burmistrz podjął decyzję w przedmiocie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych, a mieszkańcy podczas zebrania konsultacyjnego 19 lutego 2025 roku wyrazili pozytywną 

opinię w powyższej sprawie. 

Następnie przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Sportu, Zdrowia, 

Spraw Statutowych i Społecznych o opinię. Zastępca przewodniczącego komisji Stanisława Żarkowska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym 

projektem uchwały nie zgłoszono.  
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XIII/136/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie 

utworzenia jednostki pomocniczej gminy sołectwa Buda Stalowska 
Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (4): Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 
 

 j) Elżbieta Gil przedstawiła uchwałę w sprawie nadania Statutu Sołectwu Buda Stalowska. 

Poinformowała, iż zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym organizację i zakres działania jednostki 

pomocniczej określa rada gminy odrębnym statutem po przeprowadzeniu konsultacji. Zgodnie   

z rozporządzeniem Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji z 19 grudnia 2024 roku, 19 lutego 2025 

roku zostały przeprowadzone konsultacje społeczne w przedmiocie zniesienia jednostki pomocniczej osiedla 

Buda Stalowska i utworzenia nowej jednostki,  to jest sołectwa Buda Stalowska. Ponadto podczas zebrania 

przeprowadzone zostały konsultacje dotyczące treści statutu. 

Następnie przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Sportu, Zdrowia, 

Spraw Statutowych i Społecznych o opinię. Zastępca przewodniczącego komisji Stanisława Żarkowska 

poinformowała, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku z przedstawionym 

projektem uchwały nie zgłoszono.  
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XIII/137/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE w sprawie nadania 

statutu sołectwu Buda Stalowska 
Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (4): Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 
 

 k) w sprawie zgody na rozwiązanie stosunku pracy z radnym (punkt zdjęto z porządku obrad) 
 

 l) Magdalena Stróż przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa w 

Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków. Poinformowała, iż zgodnie z artykułem 81 ustawy z dnia 23 lipca 2003 r. 

o ochronie zabytków i opiece nad zabytkami, organ stanowiący gminy może udzielić dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, na 
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zasadach określonych w podjętej przez ten organ uchwale. W ramach Rządowego Programu Odbudowy 

Zabytków Gmina Nowa Dęba otrzymała promesę na dofinansowanie wyżej wymienionych prac. W wyniku 

przeprowadzonego zapytania ofertowego wyłoniono wykonawcę. Prace mają zostać wykonane w latach  

2025-2026, a środki mają zostać wypłacone w dwóch transzach. W związku z tym, iż zmienił się sposób 

wypłaty środków przeznaczonych na realizację zadania należało zmienić przedmiotową uchwałę. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Komisję Gospodarki 

Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa o opinię. Przewodniczący  komisji Damian 

Wolan poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono.  
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XIII/138/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE zmieniająca uchwałę 

w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Najświętszego Serca Pana Jezusa w 

Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane w ramach Rządowego 

Programu Odbudowy Zabytków 
Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (4): Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 
 

 m) Magdalena Skura, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza rok budżetowy 2025 

(Chmielów). Poinformowała, że po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym kwota dotacji  

z Polskiego Ładu wyniesie 195 020 zł,  przy wkładzie własnym 3 980 zł. Termin realizacji inwestycji to 13 

miesięcy od podpisania umowy. 6 lutego bieżącego roku gmina uzyskała z Banku Gospodarstwa Krajowego 

promesę inwestycyjną, w której ze względu na okres realizacji wypłata jest w dwóch transzach. Zgodnie z 

ustalonym harmonogramem pierwsza transza i wkład własny mają zostać wypłacone jeszcze w roku 2025, 

zaś druga transza w roku 2026. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. 

Przewodniczący komisji Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono.  
 

Głosowanie: UCHWAŁA NR XIII/139/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE zmieniająca uchwałę 

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2025 
Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (4): Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 
 

 n) Magdalena Skura, przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2025 (Tarnowska Wola). Poinformowała, iż po przeprowadzonym postępowaniu przetargowym 

kwota dotacji z Polskiego Ładu wyniesie 50 000 zł, wkład własny gminy 1 020,40 zł oraz wkład własny 

parafii 49 101,60 zł. Termin realizacji inwestycji to 13 miesięcy od podpisania umowy. 6 lutego bieżącego 

roku gmina uzyskała  z Banku Gospodarstwa Krajowego promesę inwestycyjną, w której ze względu  na 

okres realizacji wypłata jest w dwóch transzach. Zgodnie z ustalonym harmonogramem pierwsza transza  

i wkład własny mają zostać wypłacone jeszcze w roku 2025, zaś druga transza w roku 2026. 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Budżetowej o opinię. 

Przewodniczący komisji Dariusz Róg poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pytań w związku z przedstawionym projektem uchwały nie zgłoszono.  
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Głosowanie: UCHWAŁA NR XIII/140/2025 RADY MIEJSKIEJ W NOWEJ DĘBIE zmieniająca uchwałę 

w sprawie upoważnienia do zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania wykraczającego poza rok 

budżetowy 2025  

Wyniki głosowania: ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11): Tomasz Dziemianko, Barbara Jaskot, Wojciech Kasica, Hubert Kopeć, Beata Kosior, Dariusz Róg, 

Joanna Serafin, Łukasz Serafin, Stanisław Skimina, Damian Wolan, Stanisława Żarkowska 

NIEOBECNI (4): Anita Nowotko-Chmielowiec, Stanisław Rawski, Marian Tomczyk, Tomasz Wolan 
 

Ad. 5 W punkcie zapytania i wnioski mieszkańców nikt nie zabrał głosu. 
 

Ad. 6 W wolnych wnioskach i informacjach głos zabrali: 

Radny Łukasz Serafin zwrócił się z zapytaniem czy zgłoszone usterki na basenie zostały usunięte? 

W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że usterki zostały usunięte. 

Radna Joanna Serafin zwróciła się z prośbą do radnych z poszczególnych okręgów o poruszenie tematu  

z mieszkańcami dotyczącego dostępu do alkoholu. 
 

Ad. 7. Przewodnicząca Rady poinformowała, że sprawozdanie burmistrza z realizacji uchwał Rady Miejskiej 

zostało zamieszczone na eSesji, celem zapoznania się przez radnych, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Radni nie zgłosili pytań do sprawozdania. 

 

Ad. 8. Przewodnicząca rady poinformowała, że w okresie między sesjami nie wpłynęła interpretacja  

i zapytanie radnych. 

 

Ad. 9. W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca ogłosiła zamknięcie XIII sesji Rady 

Miejskiej w Nowej Dębie IX kadencji. 

  

Szczegółowy przebieg sesji zawiera nagranie. 

 

 

                                                                                                  Przewodniczący 

 

                                                                                                        Beata Kosior 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Przygotował: Małgorzata Wdowiak 


